
 

 

Verslag vergadering Participatieraad op 18 oktober 2023 in Stroud 

 

Aanwezig: allen met uitzondering van mevrouw van Pagee (m.k.a.). 

1. Opening en welkom. De voorzitter heet allen welkom en constateert dat 

de agenda ongewijzigd is. 

2. Verslag vergadering 20 september 2023. Dit wordt ongewijzigd 

vastgesteld. De secretaris zal het op de website laten plaatsen. 

3. Actiepunten per 20 september 2023. Geconstateerd wordt, dat alles is 

afgedaan. Met betrekking tot het punt “Ongewenste ontwikkelingen 

jeugdzorg” wordt aangegeven, dat dit terugkomt bij agendapunt 9. 

4. Ingekomen stukken en mededelingen. Deze worden voor kennisgeving 

aangenomen. Met betrekking tot het punt “Informatietechnologie 

gemeente” zegt Gerrit Jan Zomer, dat we een abonnement Microsoft 365 

zullen aanschaffen voor de leden, zo mogelijk collectief. Er is 

geconstateerd, dat er binnen de Praad geen algemeen enthousiasme is 

voor het voorstel van de gemeente om in Teams-verband te gaan werken. 

Voorlopig wordt daarom op de oude voet doorgegaan. 

5.  Mondelinge rapportage vertegenwoordigers regio overleg, OKO en 

Inclusiepanel. Vanuit het regio overleg zijn geen nieuwe ontwikkelingen 

te melden. Met betrekking tot OKO meldt Martijn Krook, dat op zijn 

verzoek om deel te nemen in werkgroepverband de betrokken 

ambtenaar nog steeds niet heeft gereageerd. Bertina Bruggeman heeft 

wel contact gehad met de ambtenaar. De kerngroep wacht op de 

resultaten van de GGD-onderzoeken. Dat zal leiden tot een aantal 

speerpunten; welke is op dit moment nog niet bekend. Iedere werkgroep 

zal een speerpunt behandelen. Er zal nog afstemming plaats vinden 



tussen Bertina en Martijn over de contacten met de gemeente. Gerrit Jan 

Zomer meldt, dat de secretaris nog informatie zal inwinnen over OKO bij 

de gemeente Hardenberg. (Na de vergadering heeft Matthijs Bonzet het 

een en ander via de groepsapp gedeeld). Vanuit het Inclusiepanel 

worden de zorgen rond de relatie met de gemeente gemeld. Daarnaast is 

er sprake van een vacature voorzitter. Er is een kandidaat gevonden. Deze 

heeft heden morgen met onze voorzitter, Kees Bor, contact gehad. Zij zal 

de volgende vergadering van het Inclusiepanel bijwonen en daarna 

beslissen over een eventuele toetreding. 

6. Mondeling verslag van het bestuurlijk overleg met de gemeente Putten 

op 10 oktober 2023. De secretaris geeft aan, dat een concept-verslag van 

het gesprek inmiddels is ontvangen van de gemeente. Hij geeft aan, dat 

over drie onderwerpen is gesproken: betrokkenheid Praad bij 

ontwikkelingen ruimtelijke ordening, bereik van doelgroepen door de 

Participatieraad en de relatie tussen Participatieraad en Inclusiepanel. 

Ons pleidooi voor een adviesfunctie bij ruimtelijke ontwikkelingen kan 

nog niet rekenen op veel enthousiasme bij de wethouders. De heer ’t 

Jong ziet niet een meerwaarde ten opzichte van de vastgelegde 

inspraaktrajecten. We hebben aan de hand van voorbeelden proberen uit 

te leggen, dat de Praad juist als onafhankelijk adviescollege een relevante 

functie kan uitoefenen. We hopen op een andere reactie vanuit het 

college in het volgende, nog te plannen overleg. Gesuggereerd wordt om 

eventueel de politieke fracties te benaderen. We verwachten in ieder 

geval een gemotiveerd besluit. Met betrekking tot de relatie met het 

Inclusiepanel zijn we erg ongelukkig met de opstelling van de gemeente, 

zoals verwoord in de laatste mailwisselingen. De voorzitter zal op korte 

termijn een gesprek aanvragen met de verantwoordelijke wethouder. 

7. Vaststelling advies bij nota “Meedoen in gelijkwaardigheid”. De 

werkgroep heeft een goede, inhoudelijke voorzet geleverd, waarop van 

een aantal kanten is gereageerd. Ook tijdens de vergadering worden nog 

enkele verhelderende suggesties gedaan. Fennie van den Broek zal deze 

verwerken kin het conceptadvies, waarna de secretaris zal zorg dragen 

voor een complete reactie naar het gemeentebestuur. Dat zal ter 

kennisname worden verspreid onder de leden van de Praad. 

8. Taakverdeling binnen de Participatieraad. Na een korte discussie wordt 

besloten tot het volgende: Matthijs Bonzet wordt plv. voorzitter, Channah 

van Schayk wordt plv. secretaris en Martijn Krook plv. penningmeester. 

9. Uit de werkgroepen.  



WMO. Fennie van den Broek heeft de Inspiratiedag van de gemeente 

bezocht; met name de ochtendsessie was erg leuk. Er waren slechts 

weinig vrijwilligers. Verder is zij bij een vergadering van de werkgroep 

Chronisch zieken geweest.  

JEUGD. Edwin meldt dat de voltallige werkgroep op bezoek is geweest bij 

de nieuwe medewerkster Maaike van Nijnanten. Er is over een aantal 

onderwerpen gesproken: OKO, zorgakkoord en hervormingsagenda. 

Binnen de gemeente wordt op dit moment gewacht op maatregelen van 

een nieuwe regering; dat leidt dus voorlopig niet tot nieuwe 

ontwikkelingen. Op 23 januari 2024 is het volgend overleg. Edwin van 

Harten schuift nog aan bij de discussie over de Nota Sport- en 

Beweegakkoord.  

PARTICIPATIE. Matthijs Bonzet heeft weinig nieuws te melden. Wel moet 

worden getracht om van het onderwerp “Een tegen eenzaamheid” een 

blijvend project te maken, dat niet slechts eens per jaar de aandacht 

krijgt. De eenzaamheidsagenda moet dus eigenlijk permanent worden 

ingevuld. 

10. PR en Communicatie. Miriam heeft Stroud gefeliciteerd met het 75-jarig 

jubileum. Zij is de volgende vergadering afwezig. Verder vraagt zij of een 

ieder kan instemmen met een advertentie van onze raad in de Puttenaer 

in de laatste editie dit jaar. Daarmee wordt ingestemd, zo mogelijk met 

meerdere partijen, zoals eerder. 

11. Afscheid aftredende leden. Dit wordt gehouden op 24 of 31 januari 2024 

tijdens een “kookworkshop” in Nunspeet. 

12. Rondvraag. Fons Kortrijk geeft aan, dat hij zeer binnenkort met de 

gemeente Putten in overleg gaat over de criteria voor het toekennen van 

een voedselpakket. Er moet geen sprake zijn van een eventuele korting 

op de uitkering. Verder is het aanbevelingswaardig wanneer de tekst ook 

in meerdere talen verschijnt. Ook een brede vorm van communiceren is 

gewenst. Fennie van den Broek deelt mee, dat op 7 december in 

Nunspeet wordt gesproken over de presentatie van een regio plan voor 

het IZA. De secretaris geeft aan, dat er ieder jaar een kleine kerstattentie 

voor de leden van de Praad wordt verzorgd. Dit wordt bij een 

Wereldwinkel aangeschaft. Er zijn geen overwegende bezwaren tegen 

voortzetting van dit initiatief. Hij zal bij de gemeente Putten nog 



informeren wat er gebeurt met een attentie voor de vrijwilligers (o.a. 

Inclusiepanel), teneinde de situatie van vorig jaar te voorkomen. 

De voorzitter sluit om 21.30 uur de vergadering, met dank voor de 

inbreng van de leden. 


